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И З В О Д  И З  З А П И С Н И К А 
 

са 24. редовне сједнице Скупштине града Градишка 
одржане 24.5.2023. године 

 
 Сједница је одржана у сали за сједнице Скупштине града Градишка са почетком у 
10.00 часова. 
 
Предсједавао је г. Миленко Павловић, предсједник Скупштине града Градишка. 
 
Скупштина је почела рад са 24 одборника. 
 
Одборници Јована Кодић, Зоран Кецман, Милица Шукало, Владимир Јанковић и Предраг 
Љубичић су правдали своје одсуство. Одобрници Зоран Векић и Сњежана Гвозден нису 
правдали своје одсуство.  

Поред одборника сједници су присуствовали: градоначелник Зоран Аџић, замјеник 
градоначелника Драгана Илић, начелник Службе градоначелника и начелници одјељења 
Градске управе, као и обрађивачи појединих материјала који су на дневном реду данашње 
сједнице.  

 
Сједница је превођена на знаковни језик. Тумач на знаковни језик је Божо Ђунић. 
 
Сједници су присуствовали делегат у Вијећу народа Републике Српске Огњен Жмирић и 
народни посланик Радислав Дончић. 
 
Сједницу су пратила средства јавног информисања. Скупштину је директно преносила 
Радио телевизија Градишка путем Мтел-а канал 97 и Блиц нет-а канал 56.  

 
Предсједник је упознао присутне да одборници Бранислав Мракић и Драгомир 

Радонић своје дјеловање у Скупштини ће обављати испред странке Народни фронт, те 
неће бити ни у једном клубу одборника.  

Одборница Јована Кодић је послала обавјештење да излази из клуба Уједињена 
Српска те да ће дјеловати испред странке Народни фронт. 

 
Предсједавајући је упитао одборнике да ли имају примједбе на Извод из записника са 23. 
редовне сједнице Скупштине града Градишка одржане 19.4.2023. године. Примједби није 
било и констатовано је да је усвојен Извод из записника са 23. редовне сједнице. 
 
Предсједник је дао на усвајање предложени Дневни ред. Дневни ред је једногласно 
усвојен након чега је предсједавајући прочитао усвојени Дневни ред за 24. редовно 
засједање Скупштине града Градишка. 
 

 
Д Н Е В Н И  Р Е Д 

 

 
1. Извјештај о реализацији Програмa заштите од пожара у граду Градишка за 2022. 

годину. 
 

2. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈЗУ „Дом здравља“ Градишка за 
2022. годину. 

 
3. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈЗУ „Апотека Градишка “  Градишка 

за 2022. годину. 
 

4. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Центар за социјални рад“ 
Градишка за 2022. годину. 
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5. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Градско позориште Градишка“ 
Градишка за 2022. годину. 

 
6. Извјештај о пословању и годишњи обрачун Јавне установе за предшколско 

васпитање и образовање дјеце „Лепа Радић“ Градишка за 2022. годину. 
 

7. Информација о пословању КП „Водовод“ а.д. Градишка за 2022. годину. 
 

8. Информација о пословању КП „Топлана“ а.д. Градишка за  2022. годину. 
 

9. Информација о пословању КП „Градска чистоћа“ а.д. Градишка за 2022. годину. 
 

10. Информација о раду ЈП „ДЕП-ОТ“ Бања Лука за 2022. годину. 
 

11. Информација о стању у пољопривреди на подручју града Градишка за 2022. 
годину. 
 

12. Информација о стању у области шумарства и ловства на подручју града 
Градишка за 2022. годину. 

     
13. Информација о организовању и функционисању цивилне заштите на подручју 

града Градишка за 2022. годину. 
 
14. Приједлози аката из области имовинско-правних односа: 

 Одлука о давању на коришћење непокретности у својини Града Градишка 
Ловачком удружењу „ Просара“ Градишка. 

 Одлука о приступању продаји непокретности у к.о. Градишка село путем 
лицитације. 

 Одлука о приступању продаји непокретности. 
 

15. Разрјешења и именовања: 

 Рјешење о разрјешењу в.д. начелника Одјељења за пољопривреду и рурални 
развој. 

 Рјешење о именовању начелника Одјељења за пољопривреду и рурални развој. 

 Рјешење о разрјешењу в.д. начелника Одјељења за развој и међународне 
пројекте. 

 Рјешење о именивању начелника Одјељења за развој и међународне пројекте. 

 Рјешење о разрјешењу в.д. члана Надзорног одбора Јавног предузећа Спортски 
центар „Servitium“ Градишка. 

 Рјешење о именовању члана Надзорног одбора Јавног предузећа Спортски центар 
„Servitium“ Градишка. 
 

16. Одборничка питања. 
 

 
Одборница Сњежана Гвозден се придружила сједници, ради се са 25 одборника. 
 

Р А Д  И  З А К Љ У Ч Ц И 
 
 

АД - 1 
 

Извјештај о реализацији Програмa заштите од пожара у граду Градишка за 2022. 
годину. 

 
Учешће у дискусији су узели одборници Томислав Ковачевић, Зоран Латиновић и 

Бранислав Мракић. 
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Старјешина ПВСЈ Горан Стојаковић се обратио Скупштини. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Скупштина је једногласно са 25 одборника  
донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Извјештаја о реализацији Програмa заштите од пожара у граду Градишка 

за 2022. годину. 
 

(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД - 2 
 

Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈЗУ „Дом здравља“ Градишка за 2022. 
годину. 

 
Предсједник Савјета за здравство и социјалну заштиту Бојан Вујановић је прочитао 

мишљење Савјета: Савјет за здравство и социјалну заштиту Скупштине града Градишка 
на сједници одржаној 22.5.2023. године разматраo је: 
 

 
1. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈЗУ „Дом здравља“ Градишка за 2022. 

годину. 
 

2. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈЗУ „Апотека Градишка“ Градишка за 2022. 
годину. 

 
3. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Центар за социјални рад“ Градишка за 

2022. годину 

 
 

Савјет је једногласно усвојио мишљење да се предметни акти могу упутити 
Скупштини на разматрање у предложеном тексту. 
  
За расправу није било пријављених. 
 
Слађана Тепавац в.д. директора ЈЗУ „Дом здравља“ Градишка се обратила Скупштини. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 
 

О Д Л У К У 
 

о усвајању Извјештаја о пословању и годишњег обрачуна ЈЗУ „Дом здравља“ 
Градишка за 2022. годину. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

АД – 3 
 

Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈЗУ „Апотека Градишка“  Градишка за 
2022. годину. 

 
Учешће у расправи је узео одборник Бојан Вујановић. Одборник Вујановић је тражио да се 
на приједлог Клуба одборника СНСД-а испред Скупштине усвоји закључак који гласи 
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Задужује се Управни одбор ЈЗУ „Апотека Градишка“ да ангажује овлаштену ревизорску 
кућу да изврши ревизију пословања ЈЗУ „Апотека Градишка“ за претходне двије године 
закључно са 24.5.2023. године. 
 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 23 одборника и 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ донијела 

 
 

О Д Л У К У 
 

о усвајању Извјештаја о пословању и годишњег обрачуна ЈЗУ „Апотека Градишка“ 
Градишка за 2022. годину. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 

Услиједило је гласање за закључак. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 23 одборника и 

Скупштина је са 20 гласова „за“, 3 гласа „против“ и без гласа „уздржан“ донијела 
 

З А К Љ У Ч А К 
 

Задужује се Управни одбор ЈЗУ „Апотека Градишка“ да ангажује овлаштену 
ревизорску кућу да изврши ревизију пословања ЈЗУ „Апотека Градишка“ за 

претходне двије године закључно са 24.5.2023. године. 
 

(Закључак ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

Учешће у дискусији је узео одборник Зоран Латиновић. 
 
Свјетлана Ковачевић директор ЈЗУ „Апотека Градишка“ Градишка се обратила Скупштини. 
 

АД – 4 
 

Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Центар за социјални рад“ Градишка 
за 2022. годину. 

 
За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Скупштина је једногласно донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Извјештаја о пословању и годишњег обрачуна ЈУ „Центар за социјални 

рад“ Градишка за 2022. годину. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД – 5 
 

Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Градско позориште Градишка“ 
Градишка за 2022. годину. 

 
Замјеник предсједника Савјета за образовање и културу Марко Шукало је прочитао 

мишљење Савјета: Савјет за образовање и културу Скупштине града Градишка на 
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сједници одржаној 24.5.2023. године разматраo је: 
 
       
1. Извјештај о пословању и годишњи обрачун ЈУ „Градско позориште Градишка“ 

Градишка за 2022. годину. 
 

2.  Извјештај о пословању и годишњи обрачун Јавне установе за предшколско 
васпитање и образовање дјеце „Лепа Радић“ Градишка за 2022. годину. 
 

 
Савјет је једногласно усвојио мишљење да се предметни акти могу упутити 

Скупштини на разматрање у предложеном тексту. 
 
Учешће у расправи је узео одборник Томислав Ковачевић. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Скупштина је једногласно донијела 
 

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Извјештаја о пословању и годишњег обрачуна ЈУ „Градско позориште 

Градишка“ Градишка за 2022. годину. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

АД – 6 
 

Извјештај о пословању и годишњи обрачун Јавне установе за предшколско 
васпитање и образовање дјеце „Лепа Радић“ Градишка за 2022. годину. 

 
Учешће у расправи су узели одборници Весна Глувић Челић и Томислав Ковачевић. 
Одборница Глувић-Челић је предложила да се размисли о другачијем организовању рада 
ове јавне установе за вријеме колективног годишњег одомора. Одборник Томислав 
Ковачевић је у расправи учествовао испред Клуба одборника СНСД-а. 
 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 24 одборника и 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о усвајању Извјештаја о пословању и годишњег обрачуна Јавне установе за 
предшколско васпитање и образовање дјеце „Лепа Радић“ Градишка за 2022. 

годину. 
 

(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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АД – 7 
 

Информација о пословању КП „Водовод“ а.д. Градишка за 2022. годину. 
                                                                                             

 
За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 24 одборника и 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Информације о пословању КП „Водовод“ а.д. Градишка за 2022. годину. 

 
 

АД – 8 
 

Информација о пословању КП „Топлана“ а.д. Градишка за  2022. годину. 
 

Учешће у расправи је узео одборник Зоран Латиновић. Одборник Латиновић је предложио 
да се размисли о могућностима да се акционарско друштво откупом акција од малих 
акционара преведе у друштво ограничене одговорности које би било у стопостотном 
власништву Града.   
 
Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџић. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 24 одборника и 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Информација о пословању КП „Топлана“ а.д. Градишка за  2022. годину. 

 
 

АД – 9 
 

Информација о пословању КП „Градска чистоћа“ а.д. Градишка за 2022. годину. 
 

Учешће у расправи је узели одборници Ново Милановић, Драгиша Цвијић, Бојан 
Вујановић и Миленко Павловић. 
 
Рената Обрадовић Поповић директор КП „Градска чистоћа“ је дала одговоре на 
постављена питања. 
 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Информације о пословању КП „Градска чистоћа“ а.д. Градишка за 2022. 

годину. 
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АД – 10 
 

Информација о раду ЈП „ДЕП-ОТ“ Бања Лука за 2022. годину. 
 

За расправу није било пријављених. 
 

Ново Грујић замјеник директора ЈП „ДЕП-ОТ“ Бања Лука се обратио Скупштини. 
 

Информација о раду ЈП „ДЕП-ОТ“ Бања Лука за 2022. годину се прима к знању. 
 

АД – 11 
 

Информација о стању у пољопривреди на подручју града Градишка за 2022. годину. 
 

 
Учешће у расправи су узео одборник Бранислав Мракић. 
 
Завршну ријеч дао је градоначелник Зоран Аџић. 
 
Одборник Мракић је искористио своје право на реплику. 
 
Након репплике за ријеч се јавио градоначелник Зоран Аџић. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Информације о стању у пољопривреди на подручју града Градишка за 

2022. годину. 
 

 
АД – 12 

 
Информација о стању у области шумарства и ловства на подручју града Градишка 

за 2022. годину. 
 

За расправу није било пријављених. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
З А К Љ У Ч А К 

 
о усвајању Информације о стању у области шумарства и ловства на подручју града 

Градишка за 2022. годину. 
 
 

АД - 13 
 

Информација о организовању и функционисању цивилне заштите на подручју града 
Градишка за 2022. годину. 

 
За расправу није било пријављених. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању је присуствовало 25 одборника и 
Скупштина је са 21 глас „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 
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З А К Љ У Ч А К 
 

о усвајању Информације о организовању и функционисању цивилне заштите на 
подручју града Градишка за 2022. годину. 

 
Своје право да се обрати Скупштини искористио је народни посланик Радислав Дончић. 
 
Градоначелник Зоран Аџић се обратио Скупштини након обраћања народног посланика. 
 

АД – 14 
 

Приједлози аката из области имовинско-правних односа: 

 Одлука о давању на коришћење непокретности у својини Града Градишка 
Ловачком удружењу „ Просара“ Градишка. 

 Одлука о приступању продаји непокретности у к.о. Градишка село путем 
лицитације. 

 Одлука о приступању продаји непокретности. 
 
 
Уводно образложење за све алинеје дала је замјеник градоначелника Драгана Илић. 
 
 

 Одлука о давању на коришћење непокретности у својини Града Градишка 
Ловачком удружењу „ Просара“ Градишка. 

 
За расправу није било пријављених. 

 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 23 одборника и 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 3 гласа „уздржан“ донијела 
 

О Д Л У К У 
 

о давању на коришћење непокретности у својини Града Градишка Ловачком 
удружењу „ Просара“ Градишка. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 
 

 Одлука о приступању продаји непокретности у к.о. Градишка село путем 
лицитације. 

 
За расправу није било пријављених. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 23 одборника и 
Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о приступању продаји непокретности у к.о. Градишка село путем лицитације. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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 Одлука о приступању продаји непокретности. 
 
Учешће у расправи је узео одборник Саша Лазић. 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 23 одборника и 
Скупштина је са 19 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
О Д Л У К У 

 
о приступању продаји непокретности. 

 
(Одлука ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
АД – 15 

 
Разрјешења и именовања: 

 Рјешење о разрјешењу в.д. начелника Одјељења за пољопривреду и рурални 
развој. 

 Рјешење о именовању начелника Одјељења за пољопривреду и рурални развој. 

 Рјешење о разрјешењу в.д. начелника Одјељења за развој и међународне 
пројекте. 

 Рјешење о именовању начелника Одјељења за развој и међународне пројекте. 

 Рјешење о разрјешењу в.д. члана Надзорног одбора Јавног предузећа Спортски 
центар „Servitium“ Градишка. 

 Рјешење о именовању члана Надзорног одбора Јавног предузећа Спортски центар 
„Servitium“ Градишка. 

 
Уводно образложење дала је Божана Глувић начелник Одјељења за општу управу. 
 
За расправу није било пријављених. 
 
 

- Рјешење о разрјешењу в.д. начелника Одјељења за пољопривреду и рурални 
развој. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 24 одборника и 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
Р Ј Е Ш Е Њ Е 

 
о разрјешењу в.д. начелника Одјељења за пољопривреду и рурални развој . 

(Бранко Стојнић) 
 

(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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- Рјешење о именовању начелника Одјељења за пољопривреду и рурални 
развој. 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 24 одборника и 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 
 

Р Ј Е Ш Е Њ Е 
 

о именовању начелника Одјељења за пољопривреду и рурални развој. 
(Бранко Стојнић) 

 
(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
 Рјешење о разрјешењу в.д. начелника Одјељења за развој и међународне 

пројекте. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 24 одборника и 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
Р Ј Е Ш Е Њ Е 

 
о разрјешењу в.д. начелника Одјељења за развој и међународне пројекте. 

(Дарко Врховац) 
 

(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 
 

 Рјешење о  именовању начелника Одјељења за развој и међународне 
пројекте. 

 
 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 24 одборника и 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
Р Ј Е Ш Е Њ Е 

 
о именовању начелника Одјељења за развој и међународне пројекте. 

(Дарко Врховац) 
 

(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
 

 Рјешење о разрјешењу в.д. члана Надзорног одбора Јавног предузећа 
Спортски центар „Servitium“ Градишка. 
 

Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 24 одборника и 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
Р Ј Е Ш Е Њ Е 

 
о разрјешењу в.д. члана Надзорног одбора Јавног предузећа Спортски центар 

„Servitium“ Градишка. 
(Моника Радетић Турк) 

 
(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 
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 Рјешење о именовању члана Надзорног одбора Јавног предузећа Спортски 
центар „Servitium“ Градишка. 

 
Секретар је утврдио бројно стање одборника. Гласању су присуствовала 24 одборника и 
Скупштина је са 20 гласова „за“, без гласова „против“ и уз 4 гласа „уздржан“ донијела 

 
Р Ј Е Ш Е Њ Е 

 
о именовању члана Надзорног одбора Јавног предузећа Спортски центар 

„Servitium“ Градишка. 
(Сања Тенџерић) 

 
(Рјешење ће се објавити у „Службеном гласнику града Градишка“). 

 
АД – 16 

 
Одборничка питања: 

 
 
Одборник Бранислав Мракић је коментарисао одговор на постављено питање.  
 
Нова питања: 
 
Одборник Ристић Душан 
 

1. На упит грађана  и мјештана МЗ Сењак постављам сљедеће питање: 
Када грађани улице Бранка Миљковића могу очекивати уређење исте, јер није ни 
асфалтирана нити има расвјету, а сама улица се налази у градском насељу тј. 
непосредној близини центра града? 

 

 

 
Одборница Сњежана Гвозден 
 

1. Да ли ће се у скорије вријеме вршити ларвицидни третмани односно вишекратна 
уништавања ларви комараца, јер је вријеме управо сада, како би се олакшало 
накнадно запрашивање одраслих комараца које ће бити успјешније и неће се 
морати радити вишекратно, када акцент ставимо на уништавање ларви комараца. 

 
Начелник Одјељења за стамбене и комуналне послове Ведран Кнежевић је дао одговор 
на постављено питање. 
 
 
Одборница Драгомир Радонић 
 
 

1. „На молбу грађана МЗ Бок Јанковац постављам сљедеће питање Одјељењу 
стамбено комуналне дјелатности. Грађани траже да се изврши санација одводног 
канала уз Савски насип који је прије 3 године прочишћен и продубљен али на једном 
дијелу није то одрађено јер двоје мјештана нису дозволили улазак извођача радова у 
приватне парцеле кроз које пролази одводни канал тако да услијед већих кииша 
долази до излијевања воде из канала и том приликом под водом буду засијане 
пољопривредне културе и сами прилази десетак пољопривредних домаћинстава. 
Грађани моле Градску управу да реагује код надлежних органа да се то питање што 
хитније ријеши.“ 

 
2. „Питање се односи на исто одјељење. 
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Да ли је у плану и програму предвиђено чишћење преостала три одводна канала у 
МЗ Бок Јанковац која су у јако лошем стању, запуштени су, пропусти готово да и не 
постоје јер нису одржавани и чишћени уназад 30-35 година.“ 

 
3. „Група грађана пита ко је задужен за постављање саобраћајних знакова на 

раскрсници код Дома културе у Бок Јанковцу? На тој раскрсници долазило је и до 
мањих саобраћајних незгода, па се од надлежних органа тражи да се ту постави 
саобраћајни знак „СТОП“ из споредне улице (тзв. Медин пут) гдје је некада и постојао 
знак СТОП.“ 

 
 
 

Сједница је завршена у 12:43 часова. 
 
 
Записник водила Маја Зрнић. 

 
 
 

                СЕКРЕТАР                                   ПРЕДСЈЕДНИК 
        СКУПШТИНЕ ГРАДА                                                              СКУПШТИНЕ ГРАДА 
 
             Немања Панић                                                                        Миленко Павловић 


